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基督教：圣灵

评论

历时三个月终于读完来，回国一个多月耽搁了进度。在国内有点读不下去这么难啃的书
 笔记写了一大堆，太多干货了。感谢神！|| 04/30 This book has pearls in it and it
takes time to dig them out.
关于圣灵的书是非常非常难写的，不过作者真的是清楚自己在讲什么，内容非常非常丰
富，感觉脑袋都装不下了，消化吸收不来，需要细嚼慢咽并且反复咀嚼。有时候会很好
奇，这样的书有多少人会读，读的人又有多少是读懂了的？快读完了 || 04/10
第一章第一遍读的似懂非懂，反复读了三四遍，每一遍都有新的收获。大家写的书就是
很不一样啊。不过真是一本不好读的好书。
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书评

In chapter 7 Packer urged us to cry out for the coming of the Holy Spirit into our lives in
a right way. Not only that understanding the Holy Spirit is a crucial task for Christian
theology at all times but also that honoring the Holy Spirit is a crucial ta...  

-----------------------------
The Study of the Holy Spirit (pneumatology) has been conducted by innumerous
scholars throughout church history, but many of which are smudgy and not true
enough. The Holy Spirit is oftentimes the most misunderstood person of the Trinity. J.
I. Packer in ‘...  

-----------------------------
Keep in Step with the Spirit_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Keep in Step with the Spirit
	标签
	评论
	书评


